



Protokoll styrelsemöte S08 2018-03-20

Närvaro:	Anna Qvil	Ordförande
	Viktor Claesson	Propagandamästare
	Fred Nordell	Skattmästare
	Hannes Åström	Studierådsordförande
	Axel Syrén	Cafémästare
	Erik Gralén	Näringslivsansvarig
	Henrik Olsson	Källarmästare
	Sebastian Hegardt	Programmästare
	Daniel Jannemyr Åhlin	Sexmästare
	Jesper Grahm	Överphös
	Gillis Oldfeldt	Vice Ordförande
	David Larsson	Revisor
	Lars Gustafson	Revisor
	Christina Zhou	Kårkontakt TLTH
	Jesper Berg	
	Fabian Sundholm	
	Simon Hyttfors	
	Martin Bergman	

- §1 OFMÖ Ordförande Anna Qvil förklarade mötet öppnat klockan 12:15.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera listan.
- Jesper Berg
 - Fabian Sundholm
 - Simon Hyttfors
 - Martin Bergman
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med tillägg:
- §16, Broschyrer
- §5 Föregående mötesprotokoll Inga föregående protokoll att godkänna.
- §6 Val av justerare Mötet valde att välja Hannes Åström till medjusterare.
- §7 Information från kåren Nomineringarna för FM Valmötet har nu publicerats.



- §8 Information PLCD Programledningen meddelar tyvärr att kursen *EDAN35 - Högpresterande Datorgrafik* kommer läggas ner.
- §9 Information från kollegierna **Överphöskollegiet** - Som varje år med nollningen är vi flera sektioner som vill åtgärda salen för våra kollegasaker. Men eftersom det är så pass många sektioner kan inte alla vara där, och några får vara till exempel i Bryggan. Men Bryggan kostar mer i hyra. För att det inte ska göra vissa kollegasaker dyrare och gå ut över nollorna planerar Överphöskollegiet att de som är i gasque betalar lite extra och subventionera den sektionen som är i Bryggan.
- Cafémästarkollegiet** - De har diskuterat Stora cafétackfesten, deras förhoppning är att de lyckas planera in den.
- §10 VR-policy Mötet diskuterade VR-policyn, kommentarer angående strukturen och priset uppkom. Anna Qvil yrkade på att bordlägga policyn till styrelsemötet efter VTM. Mötet **beslöt** att bordlägga VR-policy till styrelsemötet efter VTM.
- §11 Lamina- tor/lamineringsmaskinläget Bland annat sexmästeriet laminerar flertal saker under året. I dagsläget besvärar vi Vaktmästeriet i E-huset var gång, för att spara både våran och deras tid bör vi köpa in en laminator.
- Priset kommer ligga runt 350kr för laminatorn, samt en kostnad på 100-200kr per 100 st A4-lamineringar.
- Mötet **beslöt** att ålägga Henrik Olsson och Daniel Jannemyr Åhlin att köpa in en laminator.
- §12 Remisser från kåren Inget märkvärdigt.
- §13 Sektionsgrodan Sektionsgrodan har kontaktat oss angående att tänka mer på vår miljöpåverkan. Dock har vi redan gjort ett aktivt val på ett sektionsmöte att ta bort den ur verksamhetsplanen. Anna Qvil ska kontakta dem och ta reda på ett par oklarheter.
- §14 Stadfästelse av nyinvalda Medaljekommitté-medlemmar Mötet **beslöt** att välja in:
- Axel Syrén till Medaljekommitté-medlem
 - Rasmus Göransson till Medaljekommitté-medlem
- §15 Arbetsgrupper Det finns en gammal proposition från 2016 som behöver göras klar, och ett par andra frågor styrelsen vill arbeta med. Därför kom det på tal att vi bör tillsätta Arbetsgrupper inom styrelsen



som kan undersöka frågan och presentera ett handlingsförslag.

- Jesper Graham, Henrik Olsson, Daniel Jannemyr Åhlin och Viktor Claesson ska se över valproceduren.
- Gillis Oldfeldt, Hannes Åhström och Axel Syrén ska se över hur Sektionsmötena är strukturerade.
- Anna Qvil, Fred Nordell och Erik Gralén ska se över Seniors propositionen.

Mötet **beslöt** att Arbetsgrupperna ska presentera ett förslag på näst sista styrelsemötet under vårterminen 18.

- §16 Broschyer Ett företag har kontaktat Erik Gralén angående att göra broschyer för sektionen, de vore gratis men de gör reklam för sig själva. Totalt får vi 2500 broschyer Mötet diskuterade om det var nödvändigt och kom fram till att det inte var det.
- §17 Omvärldsbevakning Punkten föll.
- §18 Ekonomisk status Fortnox finans har nu börjat användas, bland annat sköter det inkasso, utskick av faktura och påminnelser åt oss för ett kostnad på 8kr per faktura. Bland annat gör det att vi i framtiden slipper problem med företag som ej betalar.
- §19 Beslutsuppföljning Viktor Claesson - Mötet **beslöt** att bordlägga Informationsspridningspolicy till S10. Anna Qvil - Får inget svar från kontaktpersonen så det faller. Jesper Graham - Kåren har bestämt sig för att fokusera på programmet Bonzai och kommer köra en testperiod under våren. Förhoppningen är att det sätts upp till efter sommaren, men värsta fall blir att vi får göra som vi brukar.
- §20 Utskottsrapporter Inget märkvärdigt.
- §21 Entledigande av funktionärer Ingen att entlediga.
- §22 Val av funktionärer Mötet **beslöt** att välja in:
 - Noah Mayerhofer till Sudo
 - Mattias Eklund till Sparkyansvarig
- §23 Omvärldsbevakning Inget märkvärdigt.
- §24 Meddelanden Vi fick tyvärr inga biljetter till Dömd för sektionen.



Vi fick nya mikrovågsugnar, en eftersom de inte passar till 100% kommer det ske lite omstrukturering.

§25 Övrigt

Henrik vill diskutera användningen av kotte. Som punkt på nästa möte.

Edekvata har en skylt där det står, Ingen egen alkohol får medtas eftersom vi har permanent alkoholtillstånd. Vi bör skaffa en liknande.

§26 OFMA

Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 13:00.

Mötessekreterare

Mötesordförande

Justeras

Viktor Claesson
Propagandamästare

Anna Qvil
Ordförande

Hannes Åström
Studierådsordförande